

J13 / 510HI-15
K:HNK
LP
Styret
NU

H 1-15

nu.h1-15@risvollan.no

Referat

Møte nr. 18-04	Tid: 11. april 2019. kl. 19.30	Sted: Hos Annette
-----------------------	---------------------------------------	--------------------------

Navn	Verv	Deltatt
Annette Lund	Leder	X
Nina Sandstad	Postbærer	X
Mats Langnes	Sekretær	X
Vidar Moen	Kasserer	X

Oppsummering av aktiviteter siden sist:

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist

Kommende aktiviteter:

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist										
1	<p><i>Sommerblomster: Vi planter før 17. mai</i></p> <p>NU har ikke fått bevilget midler for sommerblomster. Mats skriver utkast til klage og sender på høring til de andre medlemmene i NU.</p> <p>Søkt om: Ny høytrykkspyler til fellesbu 5000,- Ny benk til plass ved H 11/H13 6500,- Buskar til plass ved H 11/H13 3000,- Reparasjon av to benker 1000,- Sommarblomster 3000,- Opparbeiding av bed rundt flaggstanga 2000,- Sosial tur 2000,- SUM 22 500,-</p> <p><u>Innvilget:</u></p> <p>Bevilgning av midler til miljømessige tiltak for inneværende år ble behandlet i styret 21.03.19, sak 021/19. Følgende vedtak ble da enstemmig fattet:</p> <p>"Styret godkjenner at NU felt H1-15 innvilges kr 13.000 til gjennomføring av miljømessige tiltak i 2019 i hht følgende tabell:</p> <table border="1"> <thead> <tr> <th>Hva saken/tiltaket gjelder:</th> <th>Beløp, kr:</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>Ny høytrykkspyler til fellesbu</td> <td>5.000</td> </tr> <tr> <td>Ny benk ved H11/H13</td> <td>6.500</td> </tr> <tr> <td>Sosial tur</td> <td>2.000</td> </tr> <tr> <td>Sum</td> <td>13.000</td> </tr> </tbody> </table>	Hva saken/tiltaket gjelder:	Beløp, kr:	Ny høytrykkspyler til fellesbu	5.000	Ny benk ved H11/H13	6.500	Sosial tur	2.000	Sum	13.000	Mats	
Hva saken/tiltaket gjelder:	Beløp, kr:												
Ny høytrykkspyler til fellesbu	5.000												
Ny benk ved H11/H13	6.500												
Sosial tur	2.000												
Sum	13.000												

	.		
2	<p><i>Sommerfester: Er det på tide å samle feltene? Forslag: sommerfesten holdes på fotballbanen???</i></p> <p>Sommerfest settes til fredag 21. juni for H9-15. Videre planlegging blir gjort på neste møte 06.06.</p>	Annette	

Nye saker:

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist
3	<p><i>KU møte tirsdag 26. mars. Annette informerer om diverse, og spesielt et arrangement i september.</i></p> <p>Det planlegges et rebusløp eller turmarsj på Risvollan. Mer informasjon kommer etter hvert.</p>		
4	<p><i>Kveld med Leira gartneri 8. mai.</i></p> <p>Leira gartneri skal holde informasjonskveld på Risvold. Påmelding innen 1. mai til Annette. NU har førsteprioritet. 10% rabatt ved handel hvis NU handler. Sjekker nærmere opp hva agendaen blir. Påmeldingslappen henges opp 1 uke før fristen.</p>	Annette	
5	<p><i>Dugnad 24. og 25. april. Hvem gjør hva?</i></p> <p>A) - Lapper henges opp uken før. Handle inn mat, loddbok og premie. B) Hente svartsekker på høyblokka. C) Varme pølser og ta med 2 termoser med varmt vann. D) Ta med 2 termoser med varmt vann.</p>	A) Annette B) Nina C) Mats D) Vidar	
6	<p><i>Nye naboer.</i> 9H (2.1.) 9I (26.5.) 7E (25.4.) 9K (3.6.)</p> <p>Handle inn 4 Twistposer til nye naboer.</p>	Vidar	
7	<p><i>Nettside laget av NU H2-20. http://blakli.no/ Ønsker vi å være med på denne?</i></p> <p>Det ønsker vi. Medfører ingen kostnader. Mats har fått brukernavn og passord.</p>	Mats	
8	<p><i>Trær ved Blaklieggen og H5D</i></p> <p>Vi har ingen innvendinger mot at trærne beskjæres eller kappes. Nina har pratet med naboene. Annette gir tilbakemelding til styret.</p>	Annette	

9	<i>Skal vi kjøpe inn printer til NU?</i> Settes opp på budsjett for 2020.	Annette	
10	<i>Bevilgning av miljømidler. Godkjent 13000 av 22000</i> Se sak 1. Be om forklaring hvorfor de andre gulmerkede postene ikke ble bevilget.	Mats	
11	<i>Hensetting av ting ute. Ref. mail fra Laila</i> Benk er mest sannsynlig plassert der av vaktmesterne. Annette gir tilbakemelding til Laila.	Annette	
12	<i>Brl ønsker bilder av NU i Rislappen. Ordner vi dette?</i> Vi tar lagbilde på førstkommende dugnad.	Annette	

Oppfølgingssaker:

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist
17/26	<i>Ny gressklipper</i> <i>Noen må lage og henge opp bruksregler til våren!!!!</i> Nina tar kontakt med tidligere medlem Bård Nagelsett og sjekker om bruksregler er laget,	Nina	

Infosaker

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist
Info	Mail om E-Lydia		

Neste møte blir 6. juni kl. 19.30 hjemme hos Mats (Blaklihøgda 15 D).